
CZECH REPUBLIC – APPOINTMENT SYSTEM 

Applicants for the Schengen visa from the Czech Republic visa centers are kindly requested to make 

an appointment prior to their visit, via the VFS Global website. Walk-in (without appointment) 

applicants will be accepted only if the capacities of the visa center allow and such applicants may 

face longer waiting times as those with appointments will be given preference. If a walk-in applicant 

is accepted no extra fee (neither from the embassy, nor the visa center) will be charged. Thank you 

for your understanding and cooperation. 

Embassy of the Czech Republic in Riyadh 

 

 

نظام حجز المواعيد -الجمهورية التشيكية  

لزيارة، من اكز تأشيرات الجمهورية التشيكية حجز موعد مسبق ليتعين على المتقدمين بطلب للحصول على تأشيرة شينجن من مر

الالكتروني. لن يتم قبول المتقدمين بدون موعد مسبق الا في حالة استطاعة المركز باستقبال   VFS GLOBALموقع شركة خلال 

طلباتهم، و ستكون الاولوية في استقبال الطلبلت للمتقدمين بناء على موعد مسبق مما قد يؤدي الى انتظار المتفدمين من غير موعد 

اي رسوم  فرض  من تقديم اوراقهم. في حال قبول طلبات المتقدمين بدون موعد مسبق فإن ذلك لا يترتب عليهيتمكنو  لوقت طويل حتى

  ، شاكرين لتفهمكم و تعاونكم .)سواء من السفارة او من المركز( اضافية

  سفارة الجمهورية التشيكية بالرياض


